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Hallituksen kokous 8/2019   Pöytäkirja                    
         
 

Aika: 10.9.2019, klo 20.00 
Paikka: Google Hangouts -kokous 
 

Kokoukset 2019 6/19 7/19 8/19 

Ahonen Jukka-Pekka, pj x x - 

Mäkiaho Timo, vpj x x x 

Alasalmi Satu - x x 

Härkönen Janne - - - 

Ignatius Tanja x - x 

Kaikkonen Mira x x x 

Kaivola Teemu x x x 

Konttaniemi Niina x x x 

Kärkkäinen Michela - x - 

Lumiaho Heikki x x - 

Miettinen Toni x x - 

Salminen Kaisu x x - 

Läsnä yht. 9/12 10/12 6/12 

 

1    Kokouksen avaus 
Varapuheenjohtaja Timo Mäkiaho avasi kokouksen klo 20.18. 
 
2    Kokouksen järjestäytyminen 
Kokouksen sihteeriksi valittiin Niina Konttaniemi.  
Pöytäkirjan tarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Satu Alasalmi ja Tanja Ignatius. 
 

 3    Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. Paikalla 6/12 hallituksen 
jäsenestä. 
 



 

 4   Asialistan hyväksyminen 
 Hyväksytään asialista muutoksitta. 

 
 5  Edellisten kokousten pöytäkirjat 
 Pöytäkirja 7/2019 on hyväksytty ja odottaa allekirjoituksia. 

 
6 Toimikuntien kuulumiset 
 
6.1 Toimikuntien tilanne 
 

 Talous (Timo Mäkiaho, Kaisu Salminen) 
Lisenssimyynti on lähtenyt käyntiin ja tuo kassavirtaa liitolle. 

 Lasten ja nuorten liikunta (Tanja Ignatius) 
Ei mainittavaa. 

 Aikuis- ja harrasteliikunta (Kaisu Salminen) 
Ei mainittavaa. 

 Kilpailutoiminta (Teemu Kaivola, Niina Konttaniemi) 
Kansallisesta kilpailutoiminnasta ei mainittavaa. Kv-kilpailujen tilannetta käsitellään 
tässä kokouksessa myöhemmin. 

 Tuomaritoiminta (Timo Mäkiaho) 
Tuomareitten kertauskoulutus on järjestetty. 10 tuomaria oli paikalla. 

 PR- ja mediatoiminta (JP Ahonen) 
Ei mainittavaa. 

 Kehittämistoiminta (Janne Härkönen) 
Ei mainittavaa. 

 Viestintä (JP Ahonen) 
Ei mainittavaa. 

 Antidoping (Aija Mäkiaho, esittelijänä Timo Mäkiaho) 
Ei mainittavaa. 

 Eläinten Hyvinvointi (Toni Miettinen) 
Ei mainittavaa, mutta Norjan tartuntatautiepäilyä käsitellään myöhemmin tässä 
kokouksessa. 

 Kurinpito (Mira Kaikkonen) 
Ei mainittavaa. 

 Palkitseminen (Timo Mäkiaho) 
Ei mainittavaa. Asiaa käsitellään myöhemmin tässä kokouksessa. 

 Valjakkourheilulehti (Niina Konttaniemi, Toni Miettinen) 
Juttujen kasaaminen joulun lehteen alkaa. Deadline on 30.11. 

 Valmennus (Niina Forsblom, esittelijänä JP Ahonen) 
Ei mainittavaa. 

 



 

 

 
7  Sähköpostipäätösten vahvistaminen 
 
7.1 2019 Mitalitilaus 
 
Esitys: Esitetään että VUL:n SM-mitaleita tilataan lisää Turun palkintokeskukselle. 
Mitaleita on 39 kpl kultaa, 35 kpl hopeaa ja 39 pronssia. 
 
Tässä tarjous mitaleista. Hinnat samat kuin viimeksi. Aloituskuluja ei tule, koska edellisestä 
tilauksesta alle 3 vuotta. 
100 kpl: á 5,92 € 
250 kpl: á 5,53 € 
500 kpl: á 4,94 € 
1000 kpl: á 4,38 € 
Kaiverrus: 0,34€ 
Mitalinauha 22mm: 0,34€ 
- Hinnat sisältävät arvonlisäveron 
- Tehtäessä uusintatilaus kolmen vuoden kuluessa, aloituskuluja ei veloiteta 
- Toimitusaika n. 4-5 viikkoa tilauksesta 
- Rahti Turusta lisätään hintaan 
- Maksuehto 14 pv netto 
- Tarjous on voimassa 
 
Esitetään että tilataan 250 mitalia jaettuna tasaisesti eri värien kesken.  
 
Lisäksi tilataan samalla kertaa kiertopalkinto Seuramesteruuteen. Iso pokaali, johon 
mahdollista lisätä kaiverrustilaa. Pokaalin nimeksi kaiverretaan Valjakkourheilijoiden liitto ry - 
Seuramestaruus, joko logon kanssa tai ilman riippuen hintaerosta. Lisäksi kaiverretaan 
kauden 2018-2019 voittajan nimi eli Kymen Vetokoiraseura ry 
 
Esitys hyväksyttiin yksimielisesti sähköpostipäätöksenä 15.8.2019. Mitalit ja kiertopalkinto on 
tilattu. 
 
7.2 Linnakoirat kannatusjäsenhakemus 
 
Esitys: Linnakoirat on hakenut VUL kannatusjäsenyyttä. Linnakoirat toimii Linna-hotellin 
yteydessä Hartolassa. Esitän että VUL hyväksyy Linnakoirat liiton kannatusjäseneksi. 
 
Esitys hyväksyttiin yksimielisesti sähköpostipäätöksellä 15.8.2019 
 



 

 

 
7.3 A-maajoukkuepaikan määräytyminen Nybron kilpailuihin 
 
Esitys A: "A-maajoukkuepaikka määräytyy SM-sijoitusten mukaisesti. RNB-SM -kulta 
oikeuttaa A-maajoukkuepaikkaan. Mikäli RNB-SM ei jaeta, ei vastaavasti myöskään A-
maajoukkuepaikkaa jaeta." 
 
Esitys B: "SM-kulta oikeuttaa A-maajoukkuepaikkaan Nybron MM-kisoihin. 

Luokissa joissa ei ole SM-arvoa A-maajoukkuepaikan voi saada harkinnanvaraisesti. 

Vertailukohtana käytetään tulostasoa viime syksyltä EM-kisoissa Nybrossa ja sillä 
perusteella mahdollisuutta sijoittua mitaleille." 

Sähköpostiäänestys päättyi sunnuntaina 18.8.2019 klo 12:00. Vaihtoehto B voitti äänin 4-5.  
 
8 Maajoukkue 
 
8.1 Joukkueenjohtaja Nybron MM-kilpailuihin 
Esitys: Esitetään Nybron MM-kilpailujen joukkueenjohtajaksi Jenni Kreiviä. 
 
Päätös: Esitys hyväksytään. Puheenjohtaja sopii joukkueenjohtajan kanssa kustannusten 
korvaamisesta. 
 
8.2 Joukkueen kokoonpano 
Esitys: Esitys joukkueen kokoonpanosta liitteenä (liite 1). Tulosten perusteella valitaan kolme 
suoraan maapaikoille ja lopuille anotaan lisämaapaikkoja (DBM, DCW, DSM1). 
 
Päätös: Hyväksytään maajoukkueen kokoonpano liitteen mukaisesti. Lisätään liitteeseen 
lisämaapaikkajärjestys ja seeding-järjestys. Liitettä on korjattu teknisen virheen osalta 
kokouksen jälkeen. Kokouksessa käsitelty versio oli osin virheellinen ja korjattiin virheen 
paljastuttua kokouksessa päätetyn periaatteen mukaisesti. 
 
9  Norjan tartuntatautiepäily 
Esitys: Seurataan Ruokaviraston ja Norjan elintarvikeviranomaisen tiedottamista asiasta ja 
reagoidaan liittona tarvittaessa. 
 
Päätös: Esitys hyväksytään. 
 
10  SM-viikoille osallistuminen 2020 
Esitys (liite 2): Jenna Kanko isänsä kanssa edistää asiaa. Suunnittelu ja neuvottelut ovat 
aikatauluun nähden hyvällä mallilla, ja yhteistyökumppanien määrä tässä vaiheessa viittaa 
siihen, että projektin budjetti on mahdollista saada liiton näkökulmasta nollatasolle 
tapahtumaan mennessä. Sitova ilmoitus osallistumisesta pitää tehdä tällä viikolla.  
 
Päätösesitys: Osallistutaan SM-viikoille esitetyn mukaisesti. 
 
Päätös: Pyydetään asiaan lisäselvityksiä ja tehdään asiasta sähköpostipäätös. 
 



 

 

 
11 Hämeenlinnan Kennelkerhon jäsenhakemus 
Esitys: Esitetään että Hämeenlinnan Kennelkerho hyväksytään VUL:n jäsenseuraksi. 
 
Päätös: Hyväksytään Hämeenlinnan Kennelkerho VUL:n jäsenseuraksi. Edellytetään että 
toimintasuunnitelmaan kirjataan valjakkourheilun edistäminen. 
 
12  Muut esille tulevat asiat 
Noora Waltarilta on tullut kyselyä liittyen Nybron MM-kilpailujen tiedottamiseen. Asiasta 
voitaisiin tarvittaessa laatia sähköpostipäätös. 
 
13  Seuraavat kokoukset 
Seuraava kokous pidetään Google Hangouts -kokouksena 31.10..2019; klo 20.00. 
 
14 Kokouksen päättäminen 
Kokouksen puheenjohtaja päätti kokouksen klo 21.58. 
 
 

 

___________________________  ___________________________ 

Jukka-Pekka Ahonen, puheenjohtaja  Niina Konttaniemi, sihteeri 

 

 

 

___________________________  ___________________________ 

Satu Alasalmi   Tanja Ignatius 

pöytäkirjan tarkastaja   pöytäkirjan tarkastaja 

 


